

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DES FORETS
ET DE LA FAUNE

CABINET DU MINISTRE



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

MINISTER'S CABINET

0059

BP 34430 Yaoundé
Tél : 222 22 94 83

N° _____/CRPM/MINFOF/CAB

COMMUNIQUE RADIO PRESSE

Dans le cadre de l'opérationnalisation du Système Informatique de Gestion des Informations Forestières de 2^{ème} génération en abrégé (SIGIF 2) et sur la demande des organisations de la Société Civile, le Ministre des Forêts et de la Faune, Monsieur Jules Doret NDONGO préside ce mardi 18 mai 2021, un atelier de sensibilisation et de démonstration des fonctionnalités du SIGIF 2 à l'intention des organisations de la Société Civile et des partenaires au développement impliqués dans la gestion des ressources forestières.

Ledit atelier débutera à 10h précises, dans la salle de Formation du Pool Technique du SIGIF à Nkolbisson

Yaoundé, le 17 MAI 2021

Le Ministre des Forêts et de la Faune

Jules Doret NDONGO

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DES FORETS
ET DE LA FAUNE

CABINET DU MINISTRE



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

MINISTER'S CABINET

BP 34430 Yaoundé
Tél : 222 22 94 83

0059

N° _____/PR/MINFOF/CAB

PRESS RELEASE

As part of the operationalization of the Computerized System for the Management of the Second Generation Forestry Information, abbreviated SIGIF 2 and on their request, the Minister of Forestry and Wildlife, Mr. Jules Doret NDONGO on tuesday may 18, will preside over a sensitization workshop to exhibit the functionalities of SIGIF 2 of civil society organisations and development partners involved in the management of forestry resources,.

The workshop that will begin at 10 am prompt, will take place at the training center of the SIGIF Technical Unit in Nkolbisson.

Yaounde, the 17 MAI 2021

Jules Doret NDONGO
Minister of Forestry and Wildlife